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§ 16 
Låt oss gemensamt arbeta för att minska råttproblemet i våra 
stadsdelar! 
Svar på skrivelse av Elvir Kazinic m.fl. (S) 

 

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 
Elvir Kazinic m.fl. (S) har i en skrivelse framfört att Järva har ökande problem 

med råttor. Skribenten vill se ett utökat samarbete kring frågan och uppmanar 

förvaltningen att ta ett sammanhållande ansvar för att genomföra föreslagna 

åtgärder.  

 

Förvaltningen delar skribentens uppfattning om att det skett en ökning av råttor i  

stadsdelsdirektören in till ett möte med berörda parter den 25 oktober 2018.  

 

Förvaltningen kommer under 2019 fortsätta arbetet för att möta utmaningarna i 

utemiljön. Bland annat ska förvaltningen fortsätta samverkan och genomföra 

dialoger för att upprätta en åtgärdsplan som syftar till att minska förekomsten av 

skadedjur. Förvaltningen ska också installera nya skräpkorgar och genomföra 

informationsinsatser för att minska nedskräpningen. 

 

Eftersom trafikkontoret har det övergripande uppdraget att utföra bekämpning 

av skadedjur på allmän platsmark och fastighetsägare ansvarar för soprum och 

miljöstugor översänder förvaltningen skrivelsen till trafikkontoret och stadens 

bostadsbolag för kännedom.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 11 februari 2019.  

Dnr 1.6.-624-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

 

  


